



### **Case Worker**

Nazareth Community (est. 1979) gives people the opportunity to carry out meaningful work in an ethical, professional and multi-cultural facility. We are looking for a compassionate, committed person to join our dynamic team and act as an extension to the intervention with our clients. Opportunities for advancement and educational workshops, 5 min. walk from Atwater metro, paid holidays and vacation, psychosocial support for the team.

**Number of Hours:** approx. 24 hours (Sunday, Monday, Tuesday)

**Hourly wage:** To be discussed

**Experience:** Must have 1+ years of relevant work experience

**Education Requirement:** Completion of collegial DEC and/or relevant

**Start date:** May 2020

**Nazareth Community** Located in the Shaughnessy Village area for individuals who have struggled with homelessness, mental health issues, addictions and PTSD. We provide assistance and support, offering programs and services that are adaptable to each individual with the focus on empowerment and cooperation.

A valid Quebec driver's license is an asset

#### **Description of Case worker Position:**

The primary job duty of a **case worker** is to coordinate services and support the client and the intervention workers.

#### **Responsibilities:**

- Empowering the client to move forward at their own pace, facilitating independence & creativity
- Assist in identifying the needs of the individual residents,
- Ensure that rules and regulations are adhered to
- Capable of completing client records, daily activity logs, and other reports as directed. (SOAP approach)
- Maintain confidential information within guidelines established by Communauté Nazareth Inc.
- Take appropriate action to deal with any emergency situation.
- Medication distribution
- Open and close the residence
- Assist with programs and field trips
- Take appropriate action to inform senior workers to deal with any emergency situation
- Help volunteers and students fulfill their commitment
- Assist at fund raising events

Applications can be made by sending an email with a CV. Interviews are currently taking place. Only the candidates that are considered will be contacted for an interview.

**Contact person:** Jennifer Willard

**Email:** Nazareth.jenniferwillard@gmail.com

## Travailleur de cas

Nous recherchons une personne engagée et compatissante. Possibilités d'avancement et ateliers éducatifs.

**Nombre d'heures:** env. 24 heures (Dimanche, Lundi, Mardi)

**Salaire horaire:** à discuter

**Expérience:** Doit avoir une expérience pertinente

**Exigences scolaires:** Achèvement du DEC collégial et / ou pertinent

Date de début: Mai 2020

Nazareth est situé dans la région du village de Shaughnessy pour les personnes qui ont lutté contre l'itinérance, les problèmes de santé mentale, les dépendances et le SSPT. Nous fournissons une assistance et un soutien, offrant des programmes et des services adaptables à chaque individu en mettant l'accent sur l'autonomisation et la coopération.

Un permis de conduire valide du Québec est un atout

Description du poste de travailleur social:

La tâche principale d'un travailleur social est de coordonner les services et de soutenir le client et les travailleurs d'intervention.

Responsabilités:

Permettre au client d'avancer à son propre rythme, de faciliter l'indépendance et la créativité

Aider à identifier les besoins des résidents individuels,

S'assurer que les règles et réglementations sont respectées

Capable de compléter les enregistrements clients, les journaux d'activité quotidiens et autres rapports comme indiqué. (Approche SOAP)

Maintenir des informations confidentielles conformément aux directives établies par Communauté Nazareth Inc.

Prenez les mesures appropriées pour faire face à toute situation d'urgence.

Distribution de médicaments

Ouvrir et fermer la résidence

Aider aux programmes et aux excursions

Prendre les mesures appropriées pour informer les seniors de faire face à toute situation d'urgence

Aider les bénévoles et les étudiants à respecter leur engagement

Assister aux événements de collecte de fonds

-Les demandes peuvent être faites en envoyant un e-mail avec un CV. Des entrevues sont en cours. Seuls les candidats retenus seront contactés pour un entretien.

**Personne de contact:** Sheila Woodhouse

**Courriel:** nazareth.maison@gmail.com